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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam siE z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o wyremontowanie ulicy LeSnej na odcinku od Alei

Kazimierza Wielkiego do granic Miasta w kierunku osiedla Rybnica.

Ulica obecnie majduje sig w katastrofalnym stanie dlatego potrzeba

jest natychmiastowa naprawa nawierzchni tej drogi aby mieszkaftcy

mogli bezpiecznie przemieszczal t4 u1ic4.

Uprzejmie proszg Pana Prezldenta o pomoc w tej tak waznej

sprawie.
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